
معرفی سکان دار جدید شهر 
با جلب نظر اکثریت آرای اعضای شورای شهر شهریار انجام شد:
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 طی حکمی از سوی وزیر کشــور علی ملکی با حضور 
مسئولین استانی و شهرستانی در فرهنگسرای الغدیر 

به سمت شهردار شهریار منصوب شد.
پس از استعفای شهردار سابق شهردار صادق کولیوند 
در راستای شــرکت در انتخابات آتی مجلس شورای 
اسلامی، اعضای شورای اسلامی شــهر شهریار بعد از 
تشکیل جلسات متعدد از بین داوطلبین احراز این پست 
علی ملکی شهردار صباشهر را با اکثریت آراء به عنوان 
شهردار منتخب شهر انتخاب وجهت تأیید رزومه کاری 
به مقامات استانداری استان تهران معرفی نمودند که 
نهایتاً جلسه معارفه شهردار شهریار با حضور مسئولین 
اســتانی، شهرســتانی، ائمه جماعات، مدیران ادارات 
منطقه، اصحاب رسانه و...در محل فرهنگسرای الغدیر 
شهر امیریه برگزار شد. مراسم تکریم و معارفه شهردار 
شهریار با حضور خانواده معظم شهدا و ایثارگران، محمد 
غرآوی معاون امور هماهنگی استانداری تهران، هادی 
رحمتی مدیرکل امور شــهری و شــوراها استانداری 
تهران، امیرعباس شــفیع زاده فرماندار ویژه شهریار، 
حسینی نوری امام جمعه شهریار، مدیران دستگاه ها و 
نهادهای شهرستانی و اعضاء شورای اسلامی شهریار در 

فرهنگسرای الغدیر شهریار برگزار شد.
 محمد غــرآوی معاون امــور هماهنگی اســتانداری 
تهران در این مراســم تحقــق بودجه ســال جاری، 
کســب درآمدهای قانونی، ارتقاء قانون مداری، رعایت 

ساخت وسازها بر مبنای طرح جامع و تفصیلی، حفظ 
و ارتقاء سرانه های عمومی، برقراری نظم و انضباط در 
هزینه ها، عدم توصیه پذیری و تعامــل و همکاری در 
مجموعه حوزه مدیریت شهری را مورد تأکید قرارداد و 
آن ها را نشانه شفافیت و سلامت مدیریت شهری خواند.
 امیرعباس شــفیع زاده فرماندار ویژه شــهریار نیز در 
این مراسم بر رعایت و تحقق راهبرد ۱۴ گانه در حکم 

ابلاغی وزیر کشور تأکید و بر تعامل و همکاری صادقانه 
بین مســئولین ادارات و دســتگاه های دولتی منطقه 

سفارش نمود.
فرماندار ویژه مناطق غربی استان تهران بهره گیری از 
ظرفیت نخبگان، جذب سرمایه گذاری، پیگیری منابع 
درآمدی پایدار و مطمئــن، جلب رضایتمندی مردم و 
تقویت سرمایه اجتماعی را ازجمله اصول مهم در توسعه 

و عمران شهری دانست و شــفافیت در ارائه خدمات را 
یکی از راه های استمرار عمران و آبادانی شهرها عنوان 

نمود.
 علی ملکی شهردار منتخب شهریار نیز در این مراسم 
تلاش جهت تحقق بودجه ســه هزار میلیارد تومانی، 
حرکت در جهت از کســب درآمدهای پایدار، پیگیری 
پروژه های سرمایه گذاری، نوســازی و احیاء بافت های 
فرسوده شهری، حفظ و تقویت ســرانه های عمومی، 
بهره گیری از ظرفیت جمعیتی سه میلیون نفری شهریار 
و شــهرهای اقماری، توسعه فضای ســبز و طرح های 
گردشگری، هوشمند ســازی اداری و ارتقاء خدمات 
غیرحضوری و تکمیل و توسعه پروژه های نیمه کاره را 
از اولویت های عمرانی و خدماتی شــهرداری در دوره 
جدید عنوان کرد. علی ملکی شهردار شهریار در ادامه بر 
جلب مشارکت اجتماعی، همکاری و هم افزایی کارکنان 
شهرداری و تعامل دســتگاه ها و نهادهای شهرستانی 
در جهت دستیابی به توســعه و عمران پایدار شهری 
تأکید کرد. شایان ذکر است؛ در این مراسم از تلاش ها و 
خدمات محمدصادق کولیوند شهردار سابق و علی اکبر 
اسماعیل آبادی سرپرست شــهرداری در طول دوران 
مسئولیت تقدیر و تشکر شد.  در پایان این مراسم شهردار 
جدید علی ملکی به همراه مدیر حراســت، بازرسی و 
معاونین مجموعه شهرداری با حضور در بهشت رضوان و 
مزار پاک شهدا انقلاب و مدافع حرم ضمن ادای احترام، 
از خداوند متعال طلب توفیق خدمت صادقانه و بی منت 

به شهروندان شهریار را مسألت نمودند.

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان 
تاکستان خبر داد:

تعیین نماینده برای رسیدگی 
به مشکلات شرکت های پیش 

فروش خودرو
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 دادستان عمومی و انقلاب شهرستان تاکستان 
از تعیین نماینده برای رسیدگی به مشکلات 
شرکت های پیش فروش خودرو در تاکستان 

خبر داد.
محمد صمدی در این خصــوص اظهار کرد: 
حدود 70 شــرکت پیش فــروش خودرو در 
ســال های اخیــر در قالب شــرکت و اماکن 
مختلف مانند بنگاه املاکی، شــرکت بیمه و 
خواروبارفروشــی در این شهرستان فعالیت 
داشتند که با ورود دستگاه قضائی پلمب شدند.
وی ادامه داد: سرمایه گذاری در این شرکت ها 
از ۴0 نفر شــروع شــده و به بیش از ۵0 هزار 
نفر نیز رســیده و مردم در مجموع حدود ۸0 
هزار میلیارد تومان سرمایه خود را در اختیار 
این شرکت ها قرار داده اند، البته میزان دقیق 
سرمایه این شرکت ها در حال بررسی می باشد.

صمدی اضافه کرد: دستگاه قضایی به عنوان 
مدعی العموم در راستای جلوگیری از تضییع 
حقوق مردم رسیدگی به مشکلات شرکت های 
پیش فروش خودرو را در دستور کار خود قرار 
داده و جلسات متعددی را بری حل آن برگزار 

کرده است.
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان تاکستان 
تصریح کرد: با توجه به لزوم اطلاع رسانی دقیق 
و ســریع از روند رســیدگی، از کلیه سر مایه 
گذاران در هریک از شــرکتهای پیش فروش 
خودرو درخواست می شود فرد یا افرادی را به 
نمایندگی از طرف خود به دادستانی معرفی 
کنند تا رابط بین دادســتانی و عموم سرمایه 

گذاران هریک از شرکتها باشند.
وی در پایان پیشــنهاد داد: ســرمایه گذاران 
هر شرکت بین ۵ تا حداکثر ۹ نفر نماینده به 

دادستانی معرفی کنند.

استان قزوین
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رئیس اداره تحقیقات وآموزش سازمان  
پارک ها وفضای سبز شهرداری:

 درختان مایع اصفهان
 رنگی می شوند

رئیس اداره تحقیقات و آموزش سازمان پارک ها 
و فضای سبز شهرداری اصفهان گفت: فاز نهایی 
اجرای درخت مایع ســال آینده توسط سازمان 
پارک ها و فضای سبز شهرداری این کلانشهر در 
ابعاد بزرگ ۱0 متر مکعبی با رنگ بندی های زیبا 

عملیاتی خواهد شد.
نیما نیکخواه در حاشیه دوازدهمین نمایشگاه 
جامع مدیریت شــهری در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا اظهار کرد: رویکرد سازمان پارک ها و فضای 
سبز شــهرداری اصفهان در این نمایشگاه ارائه 
پروژه های پژوهشــی بود، از این رو با همکاری 
شــرکت های دانش بنیان، دانشــگاه ها و مرکز 
تحقیقات بیوتکنولوژی ایران سه پروژه ملی اجرا 

شد که یکی از آن ها درخت مایع است.
وی با اشــاره به اینکه زیرســاخت درخت مایع 
استفاده از جلبک ها اســت، افزود: به این دلیل 
که بتوانیم رنگ بندی داشــته باشیم و درختان 
فقط رنگ ســبز نباشــد، قراردادی بــا مرکز 
تحقیقات بیوتکنولوژی ایــران منعقد کردیم، 
چراکه رنگ های زرد، آبی و قرمز را بر پایه جلبک 

طراحی کردند.
رئیس اداره تحقیقات و آموزش سازمان پارک ها 
و فضای سبز شــهرداری اصفهان تصریح کرد: 
آلاینده ها در کلان شهرها به ویژه کلان شهرهای 
صنعتی مانند اصفهان به قدری زیاد اســت که 

فضای سبز پاسخ گوی جذب آلاینده ها نیست.
وی خاطرنشــان کرد: تأســیس فضای ســبز 
هزینه زیادی دارد اما اســتفاده از جلبک ها علم 
جدیدی است که چندین برابر درختان از جذب 
 دی اکســید کربن جلوگیری و اکسیژن تولید 

می کند.

استان اصفهان

فرماندار شهرستان شهرضا در جلسه ستاد بازآفرینی پایدار شهری مطرح کرد:

شهرضا جزء ۴ شهرستان هدف در بازسازی بافت فرسوده شهری
یدالهشاهچراغی/گروهاستانها
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 ســید امیر جعفری فرماندار شهرستان شــهرضا در جلسه ستاد 
بازآفرینی پایدار شــهری که در فرمانداری این شهرستان برگزار 
گردید ضمن تسلیت ایام ســوگواری سرور سالار شــهیدان امام 

حسین علیه السلام گفت: شهرضا، کاشان، نجف آباد و خمینی شهر 
۴ شهرستان هدف استان برای بازسازی بافت های فرسوده شهری 
هستند. وی درادامه افزود: در آمایش ملی شهرستان های شهرضا، 
کاشان و نائین در سطح ۲ استان قرار دارند در صورتی که بسیاری از 
مراکز سایر استان ها در این سطح هستند. جعفری گفت: مهاجر پذیر 
بودن، واقع شدن در کریدور شمال به جنوب کشور اهمیت شهرضا 

در سطح استان و کشور دوچندان می کند.  وی افزود: احیای بافت 
فرسوده شهرسازی، ایمنی و ساخت جاده، کنترل حاشیه نشینی و 
سکونت گاه های غیر رسمی و پیشبرد طرح تفصیلی از اولویت های 
شهرستان است. فرماندار شهرضا با بیان اینکه برای بازسازی بافت 
فرسوده نیازمند همکاری مردم هســتیم گفت: درست نیست که 
اطراف حاشیه های شهر روز به روز پر سکنه و مدرن شوند اما داخل 
شهر پوک و فرسوده شود. جعفری افزود: ازدیاد بافت های فرسوده 
باعث می شود خانه های قدیمی مکانی برای تجمع معتادین متجاهر 
و هجوم حیوانات موذی شود که خود تهدیدی علیه بهداشت است.

نجف آباد

نسلفردا: چندی پیــش و طی مراسمی کلنگ هنرســتان جوار صنعت همگام 
شهرک صنعتی شهر علویجه با حضور خان محمدی معاون وزیر آموزش وپرورش 
و رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور، موسی مباشری معاون استاندار و فرماندار 
ویژه شهرستان نجف آباد، مدیران کل آموزش وپرورش و نوسازی مدارس استان، ملأ 
احمدی رئیس مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان، معاون امور عمرانی فرماندار 
و بخشدار مهردشت و شهردار و شورای اسلامی شــهر به زمین زده شد. این واحد 
آموزشی خیر ساز توسط جبار زارع مدیرعامل شرکت همگام خودرو ساخته می شود.

نسلفردا:اخیراً و طی مراسمی با حضور خان محمدی معاون وزیر آموزش وپرورش 
و رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور، موسی مباشری معاون استاندار و فرماندار 
ویژه شهرســتان نجف آباد، مدیران کل آموزش وپرورش و نوسازی مدارس استان، 
حجت الاسلام والمســلمین افتخاری امام جمعه دهق، مولا احمدی رئیس مجمع 
خیرین مدرسه ساز استان اصفهان، معاون امور عمرانی فرماندار و بخشدار مهردشت 
و شهردار و شورای اسلامی شهر کلنگ مدرسه ۶ کلاسه استثنایی شهر دهق به زمین 

زده شد. 
گفتنی است این واحد آموزشی برای دانش آموزان با نیاز خاص توسط خیر مدرسه ساز 

دکتر مجتبی ملأ احمدی ساخته می شود.

نسلفردا:موسی مباشری معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان نجف آباد از اداره 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی به صورت سرزده بازدید کرد. در جلسه ای با حضور رئیس و 
معاونین اداره مذکور مسائل اشتغال شهرستان در سال ۱۴0۱ بررسی و مقرر شد نتیجه 
در اولین جلسه کارگروه اشتغال مطرح شود. فرماندار ویژه شهرستان در پایان با حضور 

در محل کار کارشناسان و کارمندان اداره از زحمات آن ها تجلیل نمود.

نسلفردا:موسی مباشری معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان نجف آباد 
از خان محمدی معاون وزیر آموزش وپرورش و رئیس ســازمان نوسازی مدارس 
کشور در محل گلستان شهدای دهق استقبال نمود. در این مراسم که مدیران کل 
آموزش وپرورش و نوسازی مدارس استان، حجت الاسلام والمسلمین افتخاری 
امام جمعه دهق، ملأ احمدی رئیس مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان و 
شهردار و شورای اسلامی شهر، معاون فرماندار و بخشدار مهدشت حضور داشتند 

قبور مطهر شهدا توسط مسئولین گل باران شد.

نسلفردا:جلسه معارفه و تکریم روسای جدید و قدیم اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان نجف آباد 
با حضور موسی مباشری معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان نجف آباد و مسئولین استان برگزار 
شد. مباشری درزمینهمسائل حقوقی و شرعی، وقف و موضوع خاصه شهرستان مطالبی بیان کرد 
درپایان حجت الاسلام والمسلمین طاهری به عنوان رئیس جدید اداره اوقاف و امورخیریه شهرستان 

نجف آباد معرفی و از خدمات حجت الاسلام والمسلمین صادقی رئیس قبلی این اداره تجلیل شد.

مراسم کلنگ زنی هنرستان در شهرک صنعتی علویجه

کلنگ زنی یک مدرسه خیر ساز در شهر دهق توسط مسئولین

بازدید سرزده و میدانی فرماندار ویژه شهرستان 
نجف آباد از اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی

گل باران قبور مطهر شهدای شهر دهق توسط جمعی از مسئولین

معرفی رئیس جدید اداره اوقاف و امور خیریه نجف آباد

استانها
Provinces

استان مرکزی

رضوانداوودیجم/گروهاستانها
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 در اولین جلسه کمیته »حمل ونقل« و »سوخت« ستاد اربعین استان مرکزی ضمن 
بررسی ابعاد مختلف تسهیل و مدیریت سفرهای اربعین، بر ضرورت تعیین زمان دقیق 

زمان خروج و ورود زائران از پایانه های مرزی تأکید شد.
اولین جلسه کمیته حمل ونقل و سوخت ستاد اربعین استان مرکزی به میزبانی و 

دبیری اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان مرکزی برگزار شد.
در این نشست که حول مدیریت سفرهای اربعین با اولویت برنامه ریزی برای تسهیل 
در تردد و جابه جایی زائرین و تأمین ســوخت اضطراری بــرای ناوگان حمل ونقل 
جاده ای و ماشین آلات دســتگاه های خدمات رســان برگزار شد، نسبت به تلاش 
حداکثری برای ارائه خدمات مطلوب به زائران اباعبدالله الحسین علیه السلام تأکید 
شد. جواد اتابکی دبیر ستاد اربعین استان مرکزی در جریان این نشست گفت: با توجه 
به پیش بینی به عمل آمده، در مراسم اربعین امسال، استفاده از وسایل نقلیه شخصی 
توسط زائران، از رشد قابل توجهی برخوردار خواهد بود که نیاز است توجه ویژه ای 
نسبت به این مهم به عمل آید. وی افزود: بر اساس مکاتبات صورت گرفته، مقررشده 
است تا ناوگان عمومی کلیه ادارات، سازمان ها و شرکت های دولتی و بخش خصوصی 

برای بهره گیری در هنگام نیاز و اضطرار، در اختیار ستاد اربعین قرار گیرد.
دبیر ستاد اربعین استان مرکزی خاطرنشــان کرد: طبق برنامه ریزی به عمل آمده 
مشکلی در تأمین سوخت چه در داخل کشــور و چه خارج از مرز نداریم و سوخت 

ذخیره نیز برای مواقع اضطرار در نظر گرفته شده است.
اتابکی تأکید کرد: زائرین برنامه ریزی دقیق خود را پیش از اقدام به سفر انجام نموده 
و حتماً در سامانه »سماح« ثابت نام و زمان خروج و ورود خود از پایانه مرزی موردنظر 
را به عمل آورند تا موجب ایجاد ازدحام جمعیت و تداخل در تأمین ناوگان حمل ونقل 
نشــوند. مهرداد جهانی مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان مرکزی نیز 
در جریان این نشست گفت: »اربعین« یک رویداد عظیم جهانی است که باید برای 
برگزاری هرچه باشکوه تر این مراسم در سطوح مختلف و تبیین حماسه حضور مردم، 

از تمامیت ظرفیت های موجود بهره کافی را ببریم.
وی افزود: باید تجربیات سال های گذشته را به منظور ارائه خدمات مطلوب به زائران، 
سرلوحه امور قرار دهیم تا ضمن تسهیل در سفر زوار، کمترین تداخل و بیشترین 

بازدهی را داشته باشیم.

به گفته جهانی راهداران سطح اســتان با تمام توان خود در تلاش اند تا محورهای 
مواصلاتی منتهی به پایانه های مرزی اربعین در اســتان مرکزی را با ارتقاء ایمنی و 
بهسازی رویه آسفالتی راه ها برای تردد زائرین آماده سازی نمایند که از مهم ترین این 
اقدامات می توان به اجرای لکه گیری و روکش آسفالت، تعمیر، نگهداری و احداث 
روشنایی طولی و خط کشی راه ها و نصب و تعمیر حفاظ های میانی در بزرگراه های 
اراک - سلفچگان، اراک - بروجرد، دلیجان - اصفهان و دلیجان - سلفچگان اشاره 
کرد. وی افزود: برنامه ریزی لازم برای حضور حداکثری همکاران حوزه حمل ونقل 
مسافری در پایانه های مسافربری اســتان و مرز مهران انجام شده و از شروع طرح 

اربعین میزهای خدمت در اماکن یادشده فعال خواهند شد.
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان مرکزی در خصوص تأمین ناوگان 
حمل ونقل عمومی برای جابه جایی زوار از مبدأ استان به پایانه های مرزی تعیین شده 
تصریح کرد: اســتان مرکزی از ظرفیت خوبی درزمینه ناوگان حمل ونقل جاده ای 
برخوردار است به گونه ای که حتی در بازگشت زائرین از عراق، بخشی از اتوبوس های 
استان مرکزی نسبت به جابه جایی استان های هم جوار نیز همکاری لازم را به عمل 
می آورند. اجرای گشت دروازه ای حمل ونقل، نظارت بر فعالیت مجتمع های خدمات 
رفاهی بین راهی و بازدیدهای مستمر کارگروه استانی از نحوه ارائه خدمات مجتمع ها، 
تجهیز تنظیف و آماده ســازی راهدارخانه ها جهت اســکان ضروری، اطلاع رسانی 
مستمر و روزانه از آخرین وضعیت راه ها با بهره گیری از ظرفیت رسانه های استانی 
و ملی، تولید محتواهای مختلف جهت هدایت کاربران جاده ای، نظارت بر فعالیت 
شرکت های مسافربری و کنترل کیفی ناوگان حمل ونقل از مهم ترین و شاخص ترین 
اقداماتی اســت که به گفته مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان مرکزی 
هم زمان با شروع طرح اربعین در استان مرکزی شروع و تا اتمام طرح ادامه خواهد 

داشت.  

معاون امور انتقال و تجارت خارجی شرکت  نسلفردا/گروهاستانها
news@ naslefarda.net توانیــر از دیســپاچینگ شــرکت برق

منطقه ای باختر بازدید نمود.
محمد اله داد در این بازدید از دیســپاچینگ و اداره RDC برق باختر بازدید و 
درجریان آخرین وضعیت شــبکه برق در حوزه تحت سرپرســتی این شرکت 

قرار گرفت.
معاون امور انتقال شرکت توانیر در این بازدید ضنت تقدیر و تشکر از همکاران 
برق باختر در پیک تابستان جاری گفت: خوشبختانه با تلاش و کوشش همکاران 
صنعت برق در کشور شبکه سراســری از اطمینان بخشی مناسبی جهت برق 

رسانی مطمئن به مشترکین و هموطنان عزیزمان برخوردار است.
اله داد همچنین در این دیدار از نزدیک با فرآیند چگونگی پایش مشــترکین 

صنعت برق در سه استان لرستان، مرکزی و همدان قرار گرفت.

بنا به راین گزارش در ادامه این دیدار مجتبی داودآبادی مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای باختر اظهار داشت: ۴۳ صنعت سنگین در سه استان لرستان، مرکزی 
و همدان انرژی الکتریکی موردنیاز خود را از شرکت برق منطقه ای باختر دریافت 
می کنند.رئیس هیات مدیره برق باختر افزود: تقریباً در این سه استان ۲ میلیون 
و ۳00 هزار نفر مشترک صنعت برق وجود داردکه علاوه بر مشترکین موجود این 
شرکت به سبب موقعیت جغرافیایی، بالاترین میزان تبادل انرژی در سطح کشور 
را برعهده دارد به طوری که تقریباً ســالانه حدود ۳7 میلیارد کیلووات ساعت 

تبادل انرژی صورت می گیرد.
داودآبادی ادامه داد: ظرفیت پســت های انتقال و فوق توزیع در این سه استان 
بالای ۱۸ هزار مگاوات آمپر با ۱۹7 ایستگاه انتقال و فوق توزیع است که وظایف 
مذکور را بر عهده دارند، همچنین ۱۱ هزار کیلومتر خط انتقال و فوق توزیع در 

این منطقه وجود دارد.

جلسه کمیته »حمل ونقل« و »سوخت« ستاد اربعین استان مرکزی برگزار شد:

تأکید بر ضرورت ثبت زمان دقیق خروج و ورود زائران اربعین از پایانه های مرزی

معاون امور انتقال و تجارت خارجی شرکت توانیر خبرداد:

بازدید معاون امور انتقال توانیر از دیسپاچینگ برق باختر
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